
 

 

 

 

 

 

 

 

Dato: 15.06.2020 

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

FM2019/221 

Forslag til Inatsisartutbeslutning om, at Naalakkersuisut pålægges til FM2020 at undersøge 

mulighederne for samt hvilke tiltag der skal til for at ophæve kvotering af fangstdyr ved 

Avanersuaq og Ittoqqortoormiit om narhvaler, hvidhvaler, hvalros og isbjørne.  

 

 Hvad er status på arbejdet på mit forslag FM2020/221 vedrørende kvotering af 

fangstdyr ved Avanersuaq og Ittoqqortoormiit? 

 Hvad er status på arbejdet med Naalakkersuisuts redegørelse? 

(Medlem af Inatsisartut Jens Napaattooq, Partii Naleraq) 

Begrundelse:  

Jeg skal atter engang opfordre til, at arbejdet med mit ovennævnte forslag gøres hurtigt, 

idet et bredt flertal i Inatsisartut besluttede at der skal foretages undersøgelse samt 

igangsættes initiativer. 

Jeg håber at arbejdet nu pågår, idet dette kan medføre at vi kan fremlægge mere detaljeret 

emner op i Inatsisartut.  

Jeg søger om at modtage svar inden for ti arbejdsdage. 


